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Bestyrelsesmøde torsdag d. 7. februar 2024 kl. 19.30 online 
Deltager: Peter Vestergaard (PV), Louise Vestergaard (LV), Jeanette Holm (JH), Helle Sinclair (HS), Hans Peter 

Sinclair (HP), Jan Søderberg (JS) 

Punkter: Referat: 
Orientering 

1. Siden sidst 
a. PV 

2. Økonomi 
a. JH 

 

1. Siden sidst 
a.  

2. Økonomi 
a. MP-Boksen skal gøres op fra VS 
b. Medlemskab bliver ikke i alle tilfælde 

opkrævet. DKK fortæller at NFK skal løse 
problemet. I nogen tilfælde er det pga fejl 
mailadresse. 

 

  

1. Vinterspecialen 
a. Evaluering 
b. medaljer 

a. det er gået godt, der er kommet mange 
tilkendegivelser på at det er har været 
godt. Vi havde hjælpende hænder både til 
opsætning og nedtagning det var dejligt. 

b. Medaljer, der er uddelt medaljer til alle på 
VS fordi alle medaljerne er blevet 
sponsoreret til klubben fra gamle 
udstillere. 

1.  Egtved 
a.  

a. HS kommer ikke til Egtved, 
tilmeldingsfristen flyttes til den 4. marts. 
Jan tager fat i Hallen og laver aftaler med 
Hal manden. Bente Pedersen Er ring-
sekretær. Hvem kommer til Egtved PS, LV, 
PV. 
Rosette hjælp, foderpræmier, oprydning. 
 

 

Nyt fra udstillings udvalg 
1. Samarbejde med Leonberger 

klubben 
2. 2025 udstillingskalender 
3. aftaler med leje af haller for 2024  
4. juniorhandling og barn og hund 

 

1. Leonberger klubben har meldt fra på samarbejde 
2. Kalender godkendt, vi inviterer dommerne og 

håber at de alle kan. 
3. Juleudstilling Jan finder en egnet hal 
4. Vi flytter dem permanent til lige før bedste veteran 

og BIR/BIM 

Nyt fra vandudvalg 
1. Dommer? 
2. vandchampion 

1. Vi finder en udenlandsk dommer i samarbejde med 
Boanna, Anette og Mia 

2. Klubben vil gerne fejre vandchampions i 
forbindelse med VS. For at få diplomet så skal man 
indsende dokumentation til BE. 

Klublogo 
1. forslag til ændring af klubbens logo 

1. vi skal have opdateret logoet. Filstørrelsen i den 
nuværende er alt for lille. Jan undersøger om den 
kan forstørres. 

Drøftelse af vedtægter 
1. drøftelse af antal medlemmer i BE, 

PV 

1. PV foreslår at man nedgraderer BE til 5 på GF. Vi 
fastholder dog at 7 er passende da der fortsat er 
mange opgaver. 
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Gold Cup 2024 
1. gennemgang af regnskab for at 

finde mulige besparelser. 
 
 

1. Vi tager punktet med til økonomimøde 
fortsat udsat. 

Newf-Posten 
1. nyt? 

 

1. flot initiativ. Velkommen til Cecilie Groth 
 

Evt. 
 

  

 


